
  
Zápis 

 
ze zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 18. května 2022 
 
 
Přítomni: MUDr. M. Trojánek, Ph.D., doc. PhDr. O. Čakrt, Ph.D., MUDr. M. Kynčl, Ph.D., 
prof. MUDr. R. Škába, CSc., MUDr. P. Piťhová, Ph.D., C. Lehto, MUDr. J. Balko, 
doc. MUDr. H. Maxová, Ph.D., MUDr. D. Smíšková, Ph.D., M. Khoder, prof. MUDr. J. Hort, 
Ph.D., doc. MUDr. Š. Veselý, Ph.D., doc. MUDr. J. Kautzner, Ph.D., T. Jelínek, M. Jirásek, 
MUDr. A. Láznička, M. Bartoníčková, prof. MUDr. O. Hrušák, Ph.D.,  
 
Omluveni: prof. MUDr. J. Zuna, Ph.D., MUDr. V. Veselý, K. Angerová, O. Ferra, 
MUDr. Eva Fürstová 
 
Hosté: prof. MUDr. M. Babjuk, CSc., Mgr. J. Šmejcká, Bc. Jan Jirsa 
 
Online: B. Prýmková 
 
Program: 
1) Zahájení a uvítání hostů 
2) Volba skrutátorů a schválení programu 
3) Kontrola zápisu ze zasedání dne 20. 4. 2022 
4) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 
5) Návrh na zřízení „Kliniky infekčních nemocí a cestovní medicíny 2. LF UK a FN Motol“ 
6) Novelizace Pravidel pro organizaci studia na 2. LF UK 
7) Návrh na navýšení mzdových tarifů pro zaměstnance 2. LF UK 
8) Návrh na úpravu výše poplatků za studium v anglickém jazyce od akademického roku 
2023/2024  
9) Prezentace systému pro elektronické volby  
10) Dodatek č. 6 ke Smlouvě o dílo na dostavbu TPU 2. LF UK – 4. etapa 
11) Zprávy z komisí AS 2. LF UK 
12) Zprávy ze senátu UK 
13) Různé 
 
 
1) Zahájení a uvítání hostů 
Zasedání zahájil MUDr. Milan Trojánek, Ph.D., předseda AS 2. LF UK, a přivítal přítomné. 
 
2) Volba skrutátorů a schválení programu 
Skrutátory byli určeni: doc. PhDr. O. Čakrt, Ph.D. (pedagogická komora) a M. Khoder 
(studentská komora). 
 
3) Kontrola zápisu ze zasedání dne 20. 4. 2022 
MUDr. Trojánek shrnul minulé zasedání a otevřel diskuzi k zápisu. Děkan fakulty prof. Babjuk 
měl připomínky k bodu 5 (návrh na navýšení mzdových tarifů pro zaměstnance 2. LF UK). 
Po obsáhlé diskuzi (prof. Škába, prof. Babjuk, prof. Hrušák, Mgr. Šmejcká, MUDr. Trojánek) 
bylo přistoupeno k hlasování: za pedagogickou komoru pro 11, proti 0, zdržel se 0, za 
studentskou komoru pro 4, proti 0, zdržel se 3. Celkem 15 pro, proti 0, zdržel se 3. 
 
Zápis zasedání AS 2. LF UK ze dne 20. 4. 2022 byl schválen. 
 



4) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 
MUDr. Trojánek poděkoval za zorganizování přednášek pro Ukrajinu, ocenil dobrou organizaci, 
byť účast byla bohužel nižší. Informoval o zajištění mobilních odběrů krve pro dobrovolníky, 
které bylo připraveno ve spolupráci s ÚVN. Při KD bude zřízena investiční komise, bude třeba 
nominovat zástupce AS 2. LF UK. Dále bude v rámci programu prodiskutováno. MUDr. 
Trojánek dále omlouvá náměstka Holcáta, který se nestihne kvůli důležitému jednání zúčastnit 
na tomto zasedání. 
Prof. Babjuk zmínil podrobněji setkání s paní rektorkou a prorektory, setkání s mediky 
z Ukrajiny, zmínil se o velmi dobřen zorganizovaném plese fakulty, o cyklu přednášek, budou 
přijímací zkoušky, podepsáno memorandum o spolupráci 2. LF UK s Krajskou zdravotní 
nemocnicí v Ústí nad Labem (diskuze týkající se letních praxí), 6. 6. 2022 bude porada 
s přednosty atd.  
Prof. Babjuk dále pohovořil o vzniku Investiční komise, ve které by měl být zástupce AS 2. LF 
UK.  Komise by byla ustanovena na cca 4 roky, členem komise bude i prof. Šedivá (spolupráce 
s FN Motol). V komisi jsou v tuto chvíli samí vědci, je třeba nominovat někoho, kdo má 
povědomí o výukových aspektech. V následující diskuzi byl navržen prof. Hrušák, s ohledem na 
prosbu děkana nominován doc. Kautzner.  
Hlasování o členu Investiční komise KD doc. MUDr. Kautznerovi : 
za pedagogickou komoru pro 10, proti 0, zdržel se 0, za studentskou komoru pro 7, proti 0, 
zdržel se 0. Celkem 17 pro, proti 0, zdržel se 0. 
 
Doc. MUDr. Jakub Kautzner, Ph.D. bude členem vznikající Investiční komise KD 2. LF 
UK za AS 2. LF UK. 
 
5) Návrh na zřízení „Kliniky infekčních nemocí a cestovní medicíny 2. LF UK a FN Motol“ 
Pan děkan představil návrh, v klíčové budově Infekční klinika není, FN Motol o tuto kliniku má 
zájem, s Infekční klinikou Nemocnice Na Bulovce by spolupracovala. Pan děkan shrnul benefity 
vzniku kliniky, participaci na programu K10, uvažuje se o pokrytí úvazkem 1,5. V diskuzi 
vystoupili prof. Hrušák, MUDr. Smíšková, doc. Čakrt, MUDr. Trojánek, všichni vznik 
podporují. 
 
Hlasování: za pedagogickou komoru pro 10, proti 0, zdržel se 1, za studentskou komoru pro 7, 
proti 0, zdržel se 0. Celkem 17 pro, proti 0, zdržel se 1. 
 
Návrh na zřízení „Kliniky infekčních nemocí a cestovní medicíny 2. LF UK a FN Motol“ 
byl schválen. 
 
6) Novelizace Pravidel pro organizaci studia na 2. LF UK 
MUDr. Trojánek se ujistil, že z Legislativní komise AS 2. LF UK nepřišly žádné námitky po 
předběžné komunikaci, jedná se pouze o technikálie. 
Hlasování: za pedagogickou komoru pro 11, proti 0, zdržel se 0, za studentskou komoru pro 6, 
proti 0, zdržel se 1. Celkem 17 pro, proti 0, zdržel se 1. 
 
Návrh Novelizace Pravidel pro organizaci studia na 2. LF UK byl schválen. 
 
7) Návrh na navýšení mzdových tarifů pro zaměstnance 2. LF UK 
Již na minulém zasedání návrh zazněl a prof. Babjuk jej komentoval, naše fakulta se tak v tomto 
parametru posune na přední místa v rámci UK. Vzhledem k nutným administrativním a 
technickým krokům při realizaci tohoto záměru dojde k navýšení od 1. 7. 2022. Prostředky, které 
nebyly využity k navýšení tarifních mezd v dubnu až červnu, přiřadí k sumě na odměny, takže o 
ně zaměstnanci nebudou ochuzeni, současně plánuje rozdělení pololetních odměn pro 
zaměstnance již v červnové výplatě. V diskuzi prof. Hrušák odprezentoval za Ekonomickou 
komisi 2. LF UK vyjádření k tomuto bodu.  
MUDr. Trojánek v diskuzi zmínil email zaslaný prof. Marusičem přednostům klinik, viz níže: 
Vážení přednostové, vážení vedoucí, 



dovolujeme si vás informovat, že plánované navýšení tarifů nebylo zatím odsouhlaseno 
Akademickým senátem naší fakulty. Na přání ekonomické komise bylo definitivní projednání 
odloženo na další jednání AS. Navýšení tarifních mezd proto bude posunuto na pozdější termín. 
Budeme vás informovat o dalším vývoji. 
S pozdravem 
prof. MUDr. Petr Marusič, Ph.D. 
proděkan pro personální záležitosti 
 
MUDr. Trojánek navrhuje hlasovat o následujícím vyjádření – AS 2. LF UK souhlasí 
s návrhem navýšení mzdových tarifů pro zaměstnance 2. LF UK od 1. 7. 2022, přičemž 
suma peněz, která by byla v tarifech vyplacena v období duben- červen bude použita do 
pohyblivé složky mzdy. 
 
Hlasování: za pedagogickou komoru pro 11, proti 0, zdržel se 0, za studentskou komoru pro 7, 
proti 0, zdržel se 0. Celkem 18 pro, proti 0, zdržel se 0. 
 
Návrh na navýšení mzdových tarifů pro zaměstnance 2. LF UK byl schválen. 
 
8) Návrh na úpravu výše poplatků za studium v anglickém jazyce od akademického roku 
2023/2024 
Děkan 2. LF UK prof. MUDr. M. Babjuk, CSc. předložil návrh, týkal by se nových studentů, 
jednalo by se o poplatek od školního roku 2023/24. V nynější složité době nikdo neví, jak bude 
situace vypadat, je nutno poplatek navýšit vzhledem k inflaci. Nynější poplatek je 390.000 Kč, 1. 
LF UK má poplatek 500.000 Kč, 3. LF 400.000 Kč. Z rozsáhlé diskuze (C. Lehto, děkan, M. 
Khoder, MUDr. Trojánek, MUDr. Kynčl, prof. Škába, Mgr. Šmejcká) vznikl návrh na výši 
poplatku 460.000 Kč. 
 
Hlasování: za pedagogickou komoru pro 9, proti 0, zdržel se 1, za studentskou komoru pro 7, 
proti 0, zdržel se 0. Celkem 16 pro, proti 0, zdržel se 1. 
 
Návrh na úpravu výše poplatků za studium v anglickém jazyce ve výši 460.000 Kč od 
akademického roku 2023/2024 byl schválen. 
 
9) Prezentace systému pro elektronické volby  
Zdeněk Procházka z oddělení technické podpory fakulty celému plénu systém prezentoval, 
předtím proběhla dvě kola připomínek. Systém otestují studenti AS před zkušebním hlasováním. 
V diskuzi vystoupil M. Khoder, A. Láznička, MUDr. Trojánek, další představení bude na příštím 
AS. 
 
10) Dodatek č. 6 ke Smlouvě o dílo na dostavbu TPU 2. LF UK – 4. etapa 
Tajemnice 2. LF UK Mgr. Šmejcká předkládá Dodatek č. 4 ke Smlouvě o dílo na dostavbu 
areálu TPU 2. LF UK – 4. etapa. 
Dodatek č. 6 k uzavřené SoD s firmou PSG Construction a.s. zohledňuje změnové listy                     
č. 13. – 25. 
Změnový list č. 13, IO 08 – HTU a zatrubnění potoka, vícepráce v hodnotě 228.510,62 Kč bez 
DPH, 

Jedná se o práci nad rámec SoD. Terénní úpravy zahrnují plochu, která byla určena k 
rekultivaci. Z důvodu posunutí plotu, díky čemuž se potok stal součástí pozemku investora 
a také plochy určené k rekultivaci, se tento musí zatrubnit, aby bylo možné plochu 
zarovnat. 

Změnový list č. 15, IO 09 – Areálové rozvody vytápění, vícepráce v hodnotě 364.470,5 Kč bez 
DPH, 

Jedná se o požadavek investora nad rámec SoD spočívající v propojení stávající a nové 
sítě rozvodu vytápění v rámci areálu TPU 2. LF UK. 



Změnový list č. 16, SO 01 – změny dveřní výplně, vícepráce v hodnotě 59.268,39 Kč bez DPH, 
Jedná se o požadavek investora nad rámec SoD spočívající ve způsobu ovládání a 
zabezpečení vnitřních dveří oproti původnímu projektu. 

Změnový list č. 17, SO 01 – změny dveřní výplně, vícepráce v hodnotě 420.271,- Kč bez DPH, 
Jedná se o požadavek investora nad rámec SoD spočívající v úpravě charakteru a 
ovládání vnějších dveří oproti původnímu projektu (čtečky a blokace dveří). 

Změnový list č. 18, SO 01 – změny el. komunikace, méněpráce v hodnotě 1.113.147,52,- Kč 
bez DPH, 

Úprava spočívá ve zrušení rozhlasu. Ten je nahrazen sirénami dle potřeb požárního 
řešení stavby. Budou zrušeny části IT systému, které se nahradí dodávkou komponentů 
splňující technologické standardy 2LF.  

Změnový list č. 21, SO 01 – změny II, vícepráce v hodnotě 298.505,55 Kč bez DPH, 
Jedná se o práce vyvolané změnami projektové dokumentace iniciovanými objednatelem, 
tyto změny zlepšují využití objektu pro potřeby objednatele. Jedná se o zřízení místnosti 
pro správu domu a spisovny 2LF. 

Změnový list č. 22, IO 02 – Zpevněné plochy, méněpráce v hodnotě 204.608,14 Kč bez DPH, 
Jedná se o práce vyvolané změnami materiálového a dispozičního řešení zpevněných 
povrchů spojených se změnou parkovacích stání a trasy komunikací.  

Výše uvedené změny odpovídají změně dle § 222 odst. 4 ZZVZ, neboť se jedná o dodatečné 
požadavky investora. 
Změnový list č. 14, SO 02 – Hospodářský objekt, zvěřinec – silnoproud, vícepráce v hodnotě 
733.489,36 Kč bez DPH, 

Jedná se o požadavek investora nad rámec SoD související s pořízením technologického 
vybavení pro budoucí využití zvěřince a jeho certifikace pro využití v oblasti VaV. 

Změnový list č. 24 – SO 01 – Vstupní objekt, doplnění MaR, vícepráce v hodnotě 36.076,23 Kč 
bez DPH, 

Jedná se o požadavek investora nad rámec SoD související s možností samostatného 
ovládání topného systému v prostoru občerstvení/bufetu v přízemí vstupního objektu. 

Změnový list č. 25 – SO 01 – Rozvaděč RG, vícepráce v hodnotě 144.141,- Kč bez DPH, 
Jedná se o požadavek investora nad rámec SoD související s plánovaným provozem 
budovaného občerstvení/bufetu v přízemí vstupního objektu. 

Výše uvedené změnové listy svým charakterem odpovídají změně dle § 222 odst. 5 ZZVZ, 
neboť v současné fázi výstavby je ekonomicky a technicky nemožné změnit dodavatele. 
Změnový list č. 19, Inženýrské objekty - Bourání betonových a ŽB konstrukcí, vícepráce 
v hodnotě 5.984.200,07 Kč bez DPH, 

Při zemních pracích pro inženýrské objekty bylo nalezeno a muselo být vybouráno velké 
množství (cca 3000 t) konstrukcí z prostého betonu a železobetonu, který byl následně 
zpracován pomocí velkoobjemového drtícího stroje. 

Změnový list č. 20, inženýrské objekty – bourání jímek, vícepráce v hodnotě 450.466,2 Kč bez 
DPH, 

Při zemních pracích pro inženýrské objekty bylo nalezeno a musely být vybourány podzemní 
konstrukce jímek. Následně byl tento materiál podrcen a použit do zásypových vrstev. 

Změnový list č. 23 – pyrotechnický průzkum, vícepráce v hodnotě 30.000,- Kč, 
Při zemních pracích byla nalezena munice, bylo nutné provést přerušení stavebních prací, 
zabezpečení staveniště policií ČR a odbornou likvidaci munice pyrotechnickou službou. 



Výše uvedené změnové listy svým charakterem odpovídají změně dle § 222 odst. 6 ZZVZ, jedná 
se o neočekávané práce v průběhu realizace stavebních prací. 
Vícepráce jsou předběžně konzultovány se zástupci MŠMT. Z důvodu překročení celkového 
rozpočtu projektu dle podané žádosti o dotaci však budou tyto vícepráce hrazeny z prostředků  
2. LF UK. Uvedený dodatek nezakládá podstatnou změnu smlouvy. 
Celková doba provádění díla nepřesáhne 597 kalendářních dnů.  

Během dubna bylo zahájeno jednání mezi 2LF a dodavatelem stavby, ve snaze dohodnout 
finalizaci stavebních prací z pohledu času a finančního vypořádání. 2. LF UK obdržela souhrn 
změnových listů v celkové požadované výši 25 mil. Kč, důsledně revidovala veškeré předložené 
změnové listy a usilovným jednáním bylo dosaženo schody s výsledným číslem 9 mil. Kč. 

Po diskuzi (Mgr. Šmejcká, Bc. Jirsa, M. Khoder, MUDr. Trojánek) se přistoupilo k hlasování.   
Hlasování: za pedagogickou komoru pro 10, proti 0, zdržel se 0, za studentskou komoru pro 7, 
proti 0, zdržel se 0. Celkově pro 17, proti 0, zdržel se 0. 
 
AS 2. LF UK souhlasí s Dodatkem č. 6 ke Smlouvě o dílo na dostavbu areálu TPU 2. LF 
UK – 4. etapa.  
 
11) Zprávy z komisí AS 2. LF UK 
Legislativní komise: prof. Škába informuje, že se komise nesešla. 
Pedagogická komise: doc. Čakrt informoval senátory, že se komise nesešla, nicméně se dále 
bude zabývat anketou studentů, stážemi atd. 
Komise pro komunikaci: MUDr. Kynčl informuje, že se komise nesešla 
Sociální komise: M. Bartoníčková informuje, že se komise nesešla 
Ekonomická komise: prof. Hrušák informuje, že se komise sešla, výsledky jednání již byly 
prezentovány během zasedání 
 
12) Zprávy ze senátu UK 
Prof. Škába podrobně informoval o jednání AS UK 13.5.2022. 
 
13) Různé 
Příští zasedání Akademického senátu se bude konat v termínu 15. 6. 2022. 
 
 
Zapsala: Mgr. Markéta Gáboríková 
 
Schválil: MUDr. Milan Trojánek, Ph.D. 
 
 
 


